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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan értékeli a vármegye- és országbérletek 
bevezetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  Kormány  május  elsejétől  tette  elérhetővé  a  vármegye-  és  országbérleteket,  melynek
népszerűsége,  azóta  is  töretlen.  Az eladott  vármegye-  és  országbérletek  száma novemberre
ugyanis meghaladta a hárommilliót.

Népszerűsége a lakosság körében nem véletlen. A vármegye- és országbérlet rendszere ugyanis 4-
4,5 millió ingázónak jelent közvetlen és érdemi támogatást. Ez azt is jelenti,  hogy majdnem
minden családot érint.

A vármegye-  és  országbérletekkel  olcsóbbá,  egyszerűbbé  és  korlátlanná  vált  a  közösségi
közlekedés Magyarországon.

A bérlettípusok bevezetésével azonban nemcsak az adminisztráció egyszerűsödött,  hiszen a napi
ingázáshoz és a hétvégi kirándulásokhoz elegendő egyetlen közös – buszra és vonatra egyaránt
érvényes – bérletet váltani, de a családok havi közlekedésre fordított kiadása is csökkent.

Egy Budapestre ingázó ceglédi, négytagú család, két diák gyermekkel több, mint 100 ezer forintot
tud megtakarítani havonta a vármegyebérlettel, ha a vasúti közlekedést választják.

A diákok körében azonban nemcsak tanítási időszakban, de nyári időszakban is verhetetlen volt
a diákbérlet. A tavalyi év azonos időszakához képest ugyanis idén májustól, szeptemberig havonta
százezres nagyságrendben vásároltak több diákbérletet.

Rendszeresen  utazom  vonattal  én  is  Ceglédről  Budapestre,  és  az  utasok  részéről,  valamint  a



választókerületemben  élők  részéről  is  nagyon  pozitív  a  visszajelzések  érkeztek  hozzám  a
vármegyebérletekkel kapcsolatban.

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Elmondható  tehát,  hogy  a  vármegye-  és  országbérlet  bevezetése  egy  sikertörténet,  mely
remélhetőleg a jövőben is folytatódik és minél többen veszik igénybe legyen szó napi ingázásról,
vagy hétvégi barangolásról.

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

 

„Hogyan értékeli a vármegye- és országbérletek bevezetését?”
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